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Miksi näin kävi?  
 

–  No niin, hyvät katsojat. Olemme nyt sitten nähneet lottorivin, jonka piti tuottaa kaikkien aikojen 

suurin voittopotti. Se nyt jäi kuitenkin tulematta, ja meillä on täällä studiossa asiantuntijavieraina 

Lottotyttö ja Jokeri, jotka ovat luvanneet kommentoida tapahtunutta. Kuinkas tässä nyt tällä tavalla 

kävi, että potti hajosi kuuteen osaan, ja voittajille jäi vain reilu miljoonaa mieheen?  

– Kyllä odotukset olivat aivan ylimittaisia. Tässä kävi juuri niin kuin näissä tavallista tärkeämmissä 

arpajaisissa käy: ollaan niin äärimmäisen varovaisia ja puolustuskannalla, ettei tulosta synny 

millään. 

– Elikkä liikaan arkuuteen tässä törmättiin. Jospa otetaan tuo arvonta monitoriin hidastettuna 

uudestaan ja katsotaan, missä nämä ratkaisevat virheet tapahtuivat. Tuossa näemme, kuinka sieltä 

ensin putoaa 25 ja sitten aika nopeasti perään 10, 7, 5, 2 ja 1. Nämähän tulivat 

suuruusjärjestyksessä, eikö totta, Jokeri?  

– Aivan, ja siinä se vika juuri olikin. Rivi näytti alussa aivan kelvolliselta, mutta kutistui sitten 

omaan mahdottomuuteensa.  

– Elikkä olisiko Veikkauksen pitänyt puuttua asiaan tässä vaiheessa? Ottaa vaikka aikalisä?  

– Myöhäistä se tuossa olisi jo ollut, kun kakkonen ja ykkönenkin olivat jo pudonneet pömpelistä. 

Viimeisenä tuli nelonen, mutta eihän se enää mitään pelastanut. 

– Lottotyttö näyttää siellä rengastaneen pari pömpeliin jäänyttä numeroa – selitäpäs vähän.  

– Niin, tämä tässä on numero 27, jolla oli aivan erinomainen paalupaikka tuolla numeroruudukon 

ylärivillä, jos se olisi vain ajanut tuosta läpi, vaikka vähän koukannut täältä ja sitten painanut 

röyhkeästi putkeen. En jaksa ymmärtää, ettei se kunnolla edes yrittänyt päästä oikeaan riviin, vaan 

jäi niin kuin nakkikioskille. Tuo toinen tuolla on sen sijaan 36, joka oli ruudukossa alimmaisena, 

mutta silti nousi komeasti – ei ihan varsinaiseksi asti, mutta varanumeroksi kumminkin.  

– Niinpä, jos se olisi riviin asti yltänyt, nuo kaikki kuusi täysosumaa olisivat tippuneet ja olisi saatu 

kunnon potti. Olivatko nämä tuomarit Seppo Ruotsalainen ja Hannele Juusela oikein tehtäviensä 

tasalla?   

– Ei heitä voi syyttää, kyllä he pitivät naamansa aivan petolintulukemilla kaiken aikaa, niin kuin 

virallisten valvojien kuuluukin pitää. Vaikka tietysti on sanottava, että joskus aina kaipaa Aulis 

Gerlanderin aikoja, ei silloin tällaista riviä päässyt syntymään yhtään kertaa.  

– Mitäs mieltä olet, Jokeri, vieläkö lottoa kannattaa harrastaa tällaisen tuloksen jälkeen, vai onko se 

nyt tässä sitten?  

– Ilman muuta sitä kannattaa jatkaa. Nyt on vain mahdollisimman pian unohdettava tämä rivi 

kokonaan ja suunnattava katse tulevaisuuteen. Uusi arvonta on jo seuraavana lauantaina, ja rahaa on 

taas jaossa. Kyllä ainakin minusta miljoona yksin saatuna on parempi kuin seitsemän miljoonaa 

kuuteen osaan jaettuna. Pitää vain keskittyä omaan peliin ja katsoa, mihin se riittää.   
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